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Woord van de voorzitter 

Het was een bewogen start van 
het jaar voor onze afdeling. We 
moesten afscheid nemen van 
enkele leden en ook van Frans, 
bestuurslid van het eerste uur en 
een man op wie we altijd konden 
rekenen. 

Gelukkig bracht 2022 ook al heel 
wat goeds. Zo konden we, zoals 
u verderop zal kunnen lezen, 
eindelijk weer op pad én zitten er 
nog enkele andere activiteiten in 
de pijplijn.

Daarnaast ben ik heel dankbaar 
dat ik van de Looise N-VA-leden 
het vertrouwen heb gekregen 
om mijn mandaat als afdelings-
voorzitter te verlengen. Samen 
met kersvers ondervoorzitter en 
nieuwe kracht binnen ons afde-
lingsbestuur Rowan Ariën zal ik 
met veel enthousiasme de ploeg 
verder leiden!

Tot binnenkort, op één van onze 
activiteiten, of op één van de 
talrijke Looise evenementjes 
die overal weer georganiseerd 
worden.

Rowan Ariën, ondervoorzitter, 
en Ronny Carmans, voorzitter 
van N-VA Tessenderlo

Toekomstige fusie: uw mening telt
Eind vorig jaar hielden N-VA Ham en Tessenderlo een bevraging over hoe jullie, Looi-
enaars en Hammenaars, de toekomstige fusiegemeente zien. Beide afdelingen gingen 
samen aan de slag met de talrijke waardevolle reacties en wisselden hierover, samen 
met een aantal geïnteresseerde inwoners, verder van gedachten.

Financieel
“We merkten duidelijk dat de fusie leeft bij de inwoners én dat zij er nood aan hebben 
om hun ideeën hierover te delen”, duidt Loois fractievoorzitter Liesbet Geyskens. 
“Een aantal thema’s kwamen veelvuldig terug. Over sommige hebben inwoners vooral 
nood aan informatie, zoals de vraag waar na de fusie welke diensten zullen gehuisvest 
worden. Van andere thema’s vinden de Looienaars en Hammenaars dan weer dat deze 
voorrang moeten krijgen in de nieuwe fusiegemeente - een veelgenoemd item hierbij is het 
financieel beleid”, vervolgt Hams fractievoorzitter Raf Weltens.

Beide gemeentes werken samen aan een visienota, die de inhoudelijke krijtlijnen voor de 
fusiegemeente zal vastleggen.

“We zullen met onze fracties deze nota kritisch onder de loep nemen. Mede op basis 
van de feedback die we kregen van de inwoners, zullen we input geven aan de huidige coa-
lities over hoe wij als N-VA-fracties de verdere verfijning van deze krijtlijnen zien”, 
stelt Geyskens.

Nieuwe naam
Dat de naam van de nieuwe fusiegemeente een aspect is dat de Looienaars en Hamme-
naars beroert, bleek duidelijk uit de bevraging. De meningen zijn heel verdeeld. Waar de 
ene vindt dat een naam geschiedenis moet hebben (zoals bijv. Taxandria), vindt de andere 
vooral dat een naam best kort en krachtig is, zoals nu bijv. al het geval is met ‘Ham’.

“Het was ook opvallend hoeveel inwoners het nut niet zagen van een nieuwe naam. Zij 
zouden liever de twee oude gemeentenamen behouden. Het zal dus voor de gemeente-
besturen zaak zijn om de Looienaars en Hammenaars duidelijk te maken dat een 
gezamenlijke naam voor de fusiegemeente verplicht is”, licht Raf Weltens toe.

“Beide burgemeesters hebben al aangegeven dat de 
inwoners het laatste woord zullen krijgen over de 
naamkeuze. We zullen hen alvast alle suggesties die 
uit onze bevraging kwamen meegeven ter inspiratie!”, 
besluit Liesbet Geyskens.

Raf Weltens (N-VA Ham) en
Liesbet Geyskens (N-VA Tessenderlo)
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Nieuwe bestuursploeg uit de startblokken   
Afgelopen voorjaar verkozen de leden van N-VA Tessenderlo 
een nieuw afdelingsbestuur. De voltallige ploeg zal de 
komende drie jaar met veel enthousiasme ijveren voor een 
nóg mooier Tessenderlo voor alle Looienaars! (Niet op de 
foto: penningmeester Tino Andronico.)

Heb je een vraag, idee, opmerking? Aarzel dan niet om ons te 
contacteren!

Afdelingsvoorzitter Ronny Carmans:
ronald.carmans@n-va.be of 0472/582129

Fractievoorzitter Liesbet Geyskens:
liesbet.geyskens@n-va.be of 0474/248911

De contactgegevens van de volledige ploeg zijn terug te vinden op 
onze website www.n-va.be/tessenderlo 

N-VA-tandem in het BCSD 
Het BCSD, of voluit het ‘Bijzonder Comité voor de Sociale 
Dienst’, is binnen het OCMW de plek waar individuele dossiers 
worden besproken van Looienaars die hulp nodig hebben. Ans 
De Jong is voor onze fractie intussen een ervaren rot in dit 
comité. Sinds begin dit jaar vormt ze er een tandem met Tino 
Andronico, al jaar en dag actief bestuurslid van de afdeling. 
Samen helpen ze ervoor  zorgen dat ook Looienaars 
die het even wat moeilijker 
hebben de nodige onder-
steuning krijgen!

              Tino Andronico en 
                       Ans De Jong

N-VA-fractie stelt voor: 
‘Ronde van de gehuchten’ 
Het gemeentehuis is een open huis waar elke Looienaar 
welkom is, dat is wat de meerderheid soms zegt. En dat 
is uiteraard ook zo, alleen vindt niet elke Looienaar 
de spreekwoordelijke weg, om uiteenlopende redenen. 
Daarom deed de N-VA-fractie het voorstel om naar de 
Looienaar toe te gaan. “We willen graag dat het gemeen-
tebestuur elk jaar minstens één keer op ronde gaat, met 
een stop in elk gehucht. Tijdens dat moment kunnen 
ze dan kort enkele komende en/of lopende projecten 
duiden, en vooral het forum geven aan de Looienaars 
om hun vragen te stellen, ideeën te delen”, duidt fractie-
voorzitter Liesbet Geyskens.

“Niet iedereen voelt zich geroepen om in groep het 
woord te nemen. Daarom vinden we het als fractie heel 
belangrijk dat aan dit formele luik ook een informeel 
moment achteraf gekoppeld wordt, waar wie wil 1-op-1 
heel laagdrempelig de burgemeester en schepenen kan 
aanspreken.”

De burgemeester onthaalde dit voorstel zeer positief en 
zei er werk van te maken. “Onze fractie zal uiteraard 
verder opvolgen of en wanneer deze momenten effectief 
zullen georganiseerd worden”, besluit Liesbet Geyskens.

Liesbet Geyskens,
fractievoorzitter 
N-VA Tessenderlo

In memoriam Frans Couwberghs 
Begin dit jaar moesten we, heel onverwacht, afscheid 
nemen van Frans Couwberghs. Frans was niet enkel één 
van onze bestuursleden van het eerste uur, maar ook en 
vooral één van de stille krachten achter de schermen van 
de afdeling. Hij stond altijd paraat, met zijn fototoestel, zijn 

computervaardigheden 
of gewoon met een hel-
pende hand waar nodig. 

Frans, ook al ben je niet 
meer bij ons, vergeten 
doen we je nooit.. 

Bedankt voor alles!

tessenderlo@n-va.be
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GEZOCHT! MARKTKRAMER IN SCHOOT 
Zeggen dat Schoot een schrijnend gebrek aan handel heeft, is een open deur intrappen. Dat dit menig Schotenaar frustreert, is 
evengoed niks nieuws. 

“We beseffen dat de gemeente niet zomaar zelf winkeltje kan gaan spelen, maar we hebben met onze fractie wel herhaaldelijk aange-
drongen op creatieve acties om tegemoet te komen aan deze terechte verzuchting van de Schotenaar”, aldus raadslid Ans De Jong. En 
met succes! “Eind vorig jaar stemden we een reglement waardoor dagelijks 1 marktkraam welkom is op het Sint-Jozefsplein (en op 
het industrieterrein in Hulst). Uiteraard heeft onze fractie dit voorstel voluit gesteund.”

KANDIDATEN GEZOCHT
Het venijn zit ‘m echter in de staart.. Zoals wel vaker het geval bij dit 
gemeentebestuur, gaan ze ook nu de mist in op het vlak van communi-
catie. “Het is een gemiste kans dat potentiële geïnteresseerden nauwe-
lijks tot niet op de hoogte zijn van deze mogelijkheid. Tot op vandaag 
hebben we dan ook nog geen enkele kraam mogen verwelkomen. 
Daarom helpen we het gemeentebestuur graag een handje en doen we 
via deze weg een oproep naar kandidaten!”, besluit Ans De Jong.

IS SCHOOT OP ZOEK NAAR JOU? 
Alle voedingskramen zijn welkom, uitgezonderd frituren en 
groenten- en fruitkramen. Standplaats in Schoot-centrum 
voor 1 vaste dag per week via een abonnementsformule.
Interesse? Graag meer info? Geef dan snel een seintje!  
(vanolmen@telenet.be) Bij voorbaat dank namens alle  
Schotenaren! 

Ans De Jong op het 
Sint-Jozefsplein.

Noteer alvast in je agenda! 

Na een meer dan geslaagde eerste editie was het 
even wachten op een vervolg, maar de Amerikaanse 
eetdag is terug! Noteer alvast 9 oktober 2022 in je 
agenda om mee te komen smullen!

Naar het Vlaams parlement

Vorig jaar kon het bezoek aan het 
Vlaams parlement helaas niet doorgaan. 
Maar bij N-VA Tessenderlo is uitstel  
allesbehalve uitstel. Dit najaar trekken 
we alsnog naar Brussel! Wil je er bij 
zijn? Geef ons dan zeker een seintje en 
dan houden we je op de hoogte zodra 
de concrete datum vastligt.

Gelukskoekjes

Nu het normale leven eindelijk weer min 
of meer hervat is, trokken enkele van onze 
bestuursleden op pad met gelukskoekjes. 
Ze werden gesmaakt door jong en oud!

Nieuwjaarsattenties

In tussentijd zat het afdelings-
bestuur uiteraard niet stil. Net 
als vorig jaar trokken enkele 
bestuursleden op pad om een 
Nieuwjaarsattentie te bezorgen 
aan alle leden. Het werden stuk 
voor stuk boeiende babbels!

Korte 
nieuwsjes 

www.n-va.be/tessenderlo
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Frieda Gijbels
Kamerlid

Steven Vandeput
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


